
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

Alle 19.05 – 19.25 

3 I • Indeklima 

Status 

 

BS, alle 

 

19.25 - 19.30 

4 I, D, B • Strategi- og handleplan (bilag) 

Den årlige strategi- og handleplan er sendt i høring med 

høringsfrist den 19. marts. 

I høringsbrevet findes link til de enkelte skolers planer. 

 

BS, alle 

 

19.30 - 19.55 

5 I, D • Skolebestyrelsesvalg (bilag) 

Der foreligger tidsplan for processen omkring 

skolebestyrelsesvalgt. Vores"egne" datoer er indføjet i planen. 

Bemærk at valgmødet er berammet til samme dato som næste sb-

møde. 

 

Bo, BS, alle 19.55 - 20.15 

6 I, D, B • Budget 2018 (bilag) 

Skolens budget skal godkendes af skolebestyrelsen. 

Budgettet er udarbejdet i forhold til de nuværende 

omstændigheder, der kan ændres i forbindelse med opgørelse af 

elevtal til det kommende skoleår. 

 

BS, alle 20.15 - 20.45 

7 I • Eventuelt 

 

Alle 20.45 - 21.00 

Referat 

 

0.  

Godkendt. 

 

1. 

Principperne er sendt i MED og i delrådene. Der kommer tilbagemelding herfra senere. 

 

2. 

Elevråd 

Ikke til stede 

Pæd. Råd/skolemøder 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

2 - 2018 

Dato 

26. februar 2018 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Bo Christiansen.  Lone Varming. Pia Kjeldgaard. Thomas Naur Olsbro. Torben Hocke.  Pernille Kjellberg.  

Bo Søndergård. 

Fraværende:  

Brian Hyldig. Michael Thomsen. Elevråd.. 

Næste møde (tid/sted) 

3. april 2018 



 

7/3: Møde om de indledende øvelser til kommende skoleår. 

Personalemøde afholdt med kerneydelsen som hovedpunkt.  

I udskolingen diskuteres bl.a. resultaterne meget.  

MED 

Møde på torsdag 

Formanden 

Møde mellem udvalget og formandsrådet. Bo C. deltog ikke. 

Budgetkursus for skolebestyrelsen på Rynkevangsskolen d. 21/3 kl. 17-20. Bo C. melder os til.  

Henvendelse fra lærer: Idé til oplæg "SLUK". Der arbejdes videre mod et arrangement om emnet - men 

ikke nødvendigvis med den oplægsholder.  

Skolen inviteres til at deltage i DM i skoleudvikling fra Skole og Forældre. 

Ledelsen 

Vi afventer overenskomstforhandlingerne. 

Til kommende skoleår får vi ressourcer til én 0. klasse.  

Der bliver tre 7. klasser til kommende år. 

Trivselsundersøgelsen skal nu afvikles. Der medfølger et forældrebrev, som sendes ud. 

Fra Høng Skole sendes 2 til matematikvejlederuddannelsen og 1 til dansk som turboforløb til de 

kommunale kompetenceudviklingsforløb. 

Vi kommer til at mangle en matematik- og tysklærer - det er meldt ind til forflyttelsesrunden.  

D. 26/4 afholder grundskolen "Venskabsløb" til fordel for Red Barnet. 

Der sponsoreres to hjertestartere til ophæng på de to skoleafdelinger. Kursus i benyttelse kommer.  

 

3. 

Bo S. siger, at varmen er bedre i år.  

I forbindelse med kulden er der en del problemer med statisk elektricitet.  

TH har lavet spørgeskema på ny side om indeklimaet. Kun ca. 50 % har svaret.  

Der er blevet målt på temperatur, luftfugtighed og luftudskiftning. Rapporten viser, at tallene er inden for 

regelsættet. TH stiller spørgsmål ved rapporten.  

Der følges op efter vinteren. 

 

4. 

Den kommunale strategi- og handleplan er sendt i høring. 

Kalundborg Kommunes skoler ligger under landsgennemsnittet på de fleste parametre. Høng Skole ligger 

gennemsnitligt i kommunen.  

Vores prøveresultater er lave - især når der er taget højde for de socioøkonomiske forhold.  

Vi ligger fint i parameteret om unge i uddannelse 15 måneder efter skoleafslutning.  

Den nye direktør for området ønsker, at resultaterne bedres.  

På Skolelederkonferencen i marts skal arbejdes med det fremadrettede resultatarbejde.  

Diskussion om de igangsatte indsatser for Høng Skoles vedkommende.  

Diskussion om tilskuddet til IT-baserede lærermidler, som forsvinder.  

Der ønskes en IT-læringsstrategi for skolen (igen).  

Bo S. siger, at det også er nødvendigt, at de tiltag, der er blevet søsat, får lov til at virke. 

Indspark til høringssvar til Bo C. senest d. 15/3, som sammenskriver og sender til Bo S.  

 

5. 

Der er kommet tidsplan fra kommunen.  

Bo S. foreslår, at der afholdes valgmøde d. 3/4, hvor der også er SB-møde.  

Bo C. foreslår, at der også afvikles "årsberetning fra formanden" samme aften.  

Valgmødet afholdes fra kl. 19.00-20.00. Prik gerne til relevante forældre.  

Skolebestyrelsesmøde fra 20.00-21.00.  

 

Skolebestyrelsesmøde d. 7/6 2018 flyttes til d. 6/6 pga. grundskolens skolefest (årets sidste 

skolebestyrelsesmøde).  

 

6. 

Bo S. har lavet budgetforslag. Det har ikke været i MED-udvalget endnu.  



 

Der er tildelt penge til varme mv. til skolerne i år.  

Bo har forsøgt at tage højde for, at der kun bliver én 0. kl. i kommende år.  

Ligeledes, at der skal renoveres gulv i gymnastiksalen.  

Der er også forsøgt at tage højde for overarbejde mv. 

Skolebestyrelsen godkender budgettet under forudsætning af, at MED også nikker til det.  

 

7. 

 


